
Protokół

 z  posiedzenia IX Sesji  Rady Gminy

w  dniu  29 lipca   2011 roku

Posiedzenie IX Sesji Rady Gminy  otworzył Przewodniczący  Pan Dariusz Mądrecki.

Przywitał  przybyłych na sesję Radnych, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Dzielnicowego

Rewiru Świerzno, Dyrektora Zakładu Komunalnego, Sołtysów Sołectw Gminy Świerzno

i mieszkańców Gminy Świerzno. Nastąpiło stwierdzenie quorum na 15 osobowy skład Rady

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący   Rady  Gminy  Pan  Dariusz  Mądrecki   odczytał wniosek   Wójta  Gminy

o zwołanie Sesji Rady Gminy w trybie art. 20 pkt 3 ustawy o samorządzie gminnym (zał. nr

2)

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek IX  Sesji Rady Gminy:

1. Sprawy regulaminowe:

a. otwarcie posiedzenia,

b. stwierdzenie quorum,

c. przyjęcie protokołu z posiedzenia  VIII Sesji Rady Gminy Świerzno.

2. Podjęcie uchwał w sprawie :

a. zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011,

b. zaciągnięcia długoterminowego kredytu  w roku 2011.

c. zmiany prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 - 2019.

d. przyjęcia Regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych Orlik 2012 należących

    do Gminy Świerzno.

3. Wolne wnioski i zapytania.

4. Zakończenie posiedzenia IX Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi do przedstawionego porządku

posiedzenia IX sesji Rady Gminy.

p. Wojciechowska – stawiam wniosek o  przerwę w posiedzeniu sesji pomiędzy punktem „2

a” i  „2 b” porządku obrad, nie mieliśmy posiedzenia Komisji i te projekty uchwał nie były

przez nas przeanalizowane.

Przewodniczący  Rady Gminy –  jest  to  wniosek  formalny,   natomiast  Sesja  została  zwołana

w trybie  art. 20 pkt 3 ustawy o samorządzie  gminny czyli w trybie nadzwyczajnym

i wówczas posiedzenia Komisji nie zwołujemy.
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W wyniku głosowania wniosek postawiony przez panią Wojciechowską został   przyjęty

jednogłośnie.

Prządek IX Nadzwyczajnej Sesji został przejęty przez Radnych 15 głosami za, na 15 radnych

obecnych na sali (zał. nr 3).

Przewodniczący Rady Gminy -  udzielam głosu  Wójtowi Gminy.

Wójt Gminy – z okazji Święta policji, które się już odbyło, chcielibyśmy  z Panią sekretarz od

nas wszystkich naszym policjantom złożyć życzenia i wręczyć skromne upominki za ich

służbę i czuwanie nad naszym bezpieczeństwem.

Następnie Wójt Gminy z  Sekretarzem Gminy wręczyli  Pani Grażynie Kwiecień

przedłużenie funkcji Dyrektora Szkoły Podstawowej w Gostyniu.

Ad.1.c. przyjęcie protokołu z posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy Świerzno.

Przewodniczący Rady Gminy – protokół był do wglądu w biurze Rady, jak również został

podany do publicznej wiadomości na stronie Urzędu Gminy, czy są jakieś uwagi co do

protokołu z posiedzenia VIII Sesji Rady Gminy. Nie widzę. Wobec tego kto z Państwa jest za

przyjęciem protokołu z VIII posiedzenia Rady Gminy bez odczytania.

W wyniku głosowania protokół z posiedzenia VIII sesji Rady Gminy został przyjęty 15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali.

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a. zmian budżet i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan  Dariusz Mądrecki.

O analizę przedstawionego projektu przewodniczący poprosił Wójta Gminy Pana Krzysztofa

Atrasa.

Wójt Gminy  -  tym projektem  uchwały zwiększamy dochody majątkowe  budżetu z zakresu

zadań własnych o kwotę 706 tys. złotych. Zwiększenie następuje w wyniku otrzymanych

dotacji z powiatu w wysokości 100 tys. złotych – pierwsza rata zgodnie z zawartym

porozumieniem ze Starostwem  Powiatowym w Kamieniu Pom, dotacje otrzymane

z państwowych funduszy celowych na dofinansowanie kosztów realizacji inwestycji i dotacje

otrzymane na dofinansowanie zadania budowę kompleksu sportowego w ramach programu

„Moje Boisko – Orlik 2012” w Stuchowie.

Zmniejszenie  funduszu sołeckiego w Jatkach wynika z realizacji zadań  w ramach Funduszu

Sołeckiego, są to wydatki związane z doposażeniem  świetlicy w Jatkach, zmniejszenie

środków  na dokumentację „budowa nitki wodociągu Sulikowo”  była zapisana w dziale

90095 a winna być  w rozdziale 01010.
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W związku ze zwiększeniem  dochodów zwiększamy  wydatki budżetowe na promocję

gminy, na straże na wydatki związane z działalnością statutową  na remont remizy OSP

w Gostyniu.  W dziale 90003 zwiększamy środki na  realizację zadań związanych

z przeznaczeniem na przygotowanie programu dla Gminy w zakresie inwentaryzacji

i usuwanie azbestu  oraz wywozu śmieci  z segregacji. Zwiększamy wydatki  majątkowe

o 930 tys. złotych na infrastrukturę wodociągową i sanitarną wsi, 558 tys. złotych na

przebudowę drogi  Gostyniec – Redliny i 20 tys. złotych na uzupełnienie wydatków na

budowę kompleksu  boisk sportowych Orlik 2012 w Stuchowie.

Wprowadzenie zmian w budżecie spowoduje zwiększenie planowanego deficytu na rok 2011.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś zapytania uwagi co do przedstawionego przez

Wójta Gminy projektu uchwały?

p. Kreja – różnica w deficycie wzrosła o 300 tys. złotych. Na co te środki będą przeznaczone?

Wójt –Gminy –  w wyniku zwiększenia wydatków nastąpiło zwiększenie deficytu.

p. Sominka – droga Gostyniec – Redliny, znaczący wzrost inwestycji, tak wzrosły koszty?

Wójt Gminy – koszt wynika z przeprowadzonego przetargu i zabezpieczenia kwoty już

w całości na tę drogę.

p. Wojciechowska – czy na inhofy będzie dofinansowanie, czy cała inwestycja ze środków

własnych?

Wójt Gminy – chcemy skorzystać z pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony

Środowiska, bo jest możliwość umorzenia.

p. Kreja – jaki jest wskaźnik zadłużenia Gminy?

Wójt Gminy – wskaźnik zadłużenia gminy po przyjęciu tych projektów uchwał będzie

wynosił 26%. Finansowo jesteśmy stabilną  Gminą. Po otrzymaniu dotacji w wysokości 1.900

tys. zł  z Urzędu Marszałkowskiego  i to  ustabilizowało naszą sytuację.

p. Wojciechowska – czy ten kredyt  nie zablokuje nam drogi do innych kredytów?

Wójt Gminy – przed zaciągnięciem kredytu występujemy do RIO po opinię. Jeżeli opinia

będzie pozytywna wówczas  uruchamiamy całą procedurę  uzyskania tego kredytu czyli

ogłaszamy  przetarg na jego obsługę.

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jeszcze jakieś uwagi lub zapytania.  Nie widzę.

W  wyniku  głosowania   Uchwała  Nr  IX/53/2011  Rady  Gminy  Świerzno   w  sprawie  zmian

budżetu i zmian w budżecie Gminy Świerzno na rok 2011 została przyjęta 15 głosami za, na

15 radnych obecnych  na sali (zał. nr 4).
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b. zaciągnięcia długoterminowego kredytu w roku 2011.

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Gminy

Przewodniczący Rady Gminy – czy są jakieś uwagi lub zapytania co do przedstawionego

projektu uchwały?

 Nie widzę.

W wyniku głosowania  Uchwała Nr IX/54/2011 Rady Gminy Świerzno w sprawie

zaciągnięcia długoterminowego  kredytu w roku 2011 została przyjęta 15 głosami za na 15

radnych obecnych na sali (zał. nr 5).

c. zmiany  wieloletniej prognozy  finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały  w  sprawie zmiany wieloletniej

prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019.

p. Kreja -  jak będzie remontowane to skrzydło pałacu na sale szkolne w  Stuchowie to przy

okazji zrobić tam izbę pamięci.

Wójt -  nie mogliśmy zapisać szkoła bo byśmy nie otrzymali dotacji na remont  tego skrzydła.

Natomiast mamy na uwadze zrobienie tej izby pamięci z tym, że w innej części tego pałacu.

Przewodniczący Rady Gminy – inne uwagi i zapytania co do przedstawionego projektu

uchwały. Nie widzę.

W wyniku  głosowania   Uchwała  Nr  IX/55/2011 Rady Gminy  Świerzno  w sprawie  zmiany

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świerzno na lata 2011 – 2019 została przyjęta  15

głosami za, na 15 radnych obecnych na sali zał. nr 6)

d. przyjęcia regulaminu udostępnienia kompleksów Boisk Sportowych ORLIK 2012

w Stuchowie i w Gostyniu.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu

udostępnienia kompleksów Boisk Sportowych ORLIK 2012 w Stuchowie i w Gostyniu.

Wójt Gminy - każdy obiekt musi mieć swój regulamin użytkowania, coś co należy

przestrzegać i według czego obowiązują pewne zasady.

W wyniku głosowania Uchwała Nr IX/56/2011 Rady Gminy Świerzno  w sprawie przyjęcia

regulaminu udostępnienia kompleksów Boisk Sportowych ORLIK 2012 w Stuchowie

i w Gostyniu  została przyjęta 15 głosami za, na 15 radnych obecnych na sali (zał. nr 7).

Ad.  7. Wolne wnioski.

p. Kreja – na Orliku na parkingu stoi  woda, należałoby poprawić.

p. Kaproń – mieszkaniec Kępicy – należałoby oczyścić  pobocze drogi ze Stuchowa w stronę

Kępicy.
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Wójt Gminy – jeżeli chodzi o  zalewany parking przy orliku, wykonawca ma to poprawić.

p. Sominka – ja mam wniosek do Dyrektora Zakładu Komunalnego – w Stuchowie koło

bloku 66 jest zapchana kanalizacja deszczowa.

Dyrektor Zakładu Komunalnego – w przyszłym tygodniu podjedziemy tam i sprawdzimy.

Pani Jacuniak Sołtys Sołectwa Chomino -  chciałabym tylko powiedzieć, że w Sołectwach dla

dzieci  do 12 lat na świetlicach wiejskich  będą odbywały się konkursy pod nazwą „Lato bez

uzależnień” prowadzone przez dzielnicowego i kierownika komisji ds. uzależnień.

Wójt Gminy –  chciałbym przypomnieć, iż w miesiącu sierpniu w ramach gwarancji będą

usuwane wszelkie usterki na świetlicach wiejskich.

p. Wojciechowski Sołtys Sołectwa Gostyniec – przy zjeździe do parku w Gostyńcu stoi woda.

 Jakby podwyższyć drogę wówczas ta woda by się tam nie zbierała.

Wójt Gminy – jest to droga Powiatowa ale  Pani Sekretarz się tym zajmie.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo – chciałbym podziękować  Wójtowi Gminy  za

oczyszczenie  drogi z krzaków  do Starzy  i w stronę Witna.

p.Kreja -  w jakim okresie zostanie wstawione do planu zrobienie parku przy szkole i ścieżki

rowerowej w stronę  Pobierowa.

p. Wójt – czekamy na  końcowa ocenę wniosku.

Sekretarz Gminy – została wysłana informacja na teren naszej Gminy  w sprawie zbiórki

śmieci dużych gabarytowo i mam tutaj prośbę aby tę informację przekazać mieszkańcom.

Jeżeli ktoś ma jakieś meble, to wystarczy wystawić obok posesji przy drodze.

p. Sominka – został przeprowadzony spis budynków na których jest eternit. Co z tym dalej?

p. Wójt -  zrobienie programu utylizacji eternitu poprzedza zrobienie spisu budynków, na

których  jest  ten  eternit.  I  tutaj  prośba  do  sołtysów.  Jeżeli  gdzieś ten  eternit  nie  był jeszcze

spisany, to proszę o zgłoszenie. Do końca sierpnia jest prowadzony spis. Miesiąc  wrzesień –

październik opracowanie programu, a potem  wystąpienie o środki na ten cel, czyli na zdjęcie

i likwidację. Można uzyskać nawet 100% dotacji.

p. Wiśniewski – czy są gminy, które już mają opracowany ten program?

Sekretarz Gminy -  do roku 2032 jest czas na usunięcie tego azbestu. Koszt 30-40 złotych za

1 m2.

p. Wojciechowska – chodzi o ścieżkę rowerową z Gostynia do Pobierowa, zainicjować

spotkanie ze Starostą Gryfic i Kamienia Pom oraz Gminą Rewal.

Wójt Gminy – nic prostszego, teraz na otwarciu orlika w sobotę ci przedstawiciele będą,

będzie też poseł Oświęcimski i wtedy rozmawiać już na ten temat.
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p.Wilk – w Chominie chodniki zrobione są ładnie  ale stoi woda, rozmawiałem na ten temat

ze starostą i powiedział, że ma to zrobić gmina.

p. Krakowski – chciałbym zasięgnąć informacji od Dyrektora Zakładu Komunalnego na temat

stanu hydrantów. Dlaczego nie ma odpowiedniego ciśnienia i dlaczego tak trudno je odkręcić.

Ostatnia akcja straży pożarnej kiedy palił się Rol – Banc, wodę strażacy musieli brać ze stawu

z prywatnej posesji.

Dyrektor Zakładu – trudno mi dzisiaj na to odpowiedzieć  sprawdzane jest  raz na pół roku,

ale sprawdzimy to.

Radni zwrócili uwagę na żywopłot przy budynku  Zakładu Komunalnego, poczcie, OPS przy

wyjeździe droga jest nie widoczna.

Sekretarz Gminy – należy zebrać podpisy właścicieli posesji o wyrażeniu  zgody na usunięcie

tego żywopłotu  i on zostanie usunięty.

p. Dąbrowski mieszkaniec  miejscowości Świerzno  - należałoby postawić jeszcze w jednym

miejscu pojemniki na odpady bo jest ich mało, a jak nie ma koszy to i są śmieci.

Jeżeli  pracownicy zatrudnieni w ramach prac publicznych koszą trawę  na skwerach

gminnych, to niech potem ją uprzątną z chodników. Oni koszą i bałagan za nimi zostaje.

Jest gminna tablica ogłoszeniowa, gdzie wieszane są ogłoszenia z Urzędu a gdzie mają swoje

ogłoszenia wieszać  mieszkańcy. Postawić druga tablicę dla mieszkańców.

p. Wojciechowska – taką tablicę uważam, iż mieszkańcy powinni załatwić we własnym

zakresie to jest gminna i na potrzeby Urzędu. Będą mieć jedni zaraz będą chcieli następni.

p. Chojnacki Sołtys Sołectwa Stuchowo -  dziewiąty rok jestem już sołtysem i gmina zwala

wszystko na sołtysa. Mam żal do radnych  o te parę groszy na telefon dla sołtysów. Od dzisiaj

proszę do mnie nie dzwonić, numer mojego telefonu jest zastrzeżony.

Wójt Gminy – funkcja sołtysa  jest społeczna, jeżeli jednak uważa Pan inaczej to niech złoży

Pan rezygnację z tej funkcji.

p. Gull Sołtys Sołectwa Osiecze – mamy zakupioną kosę do koszenia, do tej pory kosili sami

mieszkańcy ale teraz musimy mieć operatora do tej kosy bo nikt już nie chce kosić.

Przewodniczący Rady Gminy – jeszcze jakieś wolne wnioski? Nie widzę. Wobec

powyższego porządek obrad IX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy  Świerzno uważam za

wyczerpany i zamykam posiedzenie. Dziękuję wszystkim.

Protokołowała: Putyrska B.




